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VOORWOORD 
 
 
Ieder jaar is het weer een uitdaging om in een aantal pagina’s het voorbijgaande jaar bij u in beeld te brengen. 
Te meer omdat we er nog niet in geslaagd zijn om een nieuwe secretaris te strikken. De gezamenlijke 
bestuursleden verdelen deze taak en hebben meegeholpen aan het tot stand komen van dit jaarverslag.  
 
Verheugend is wel dat wij binnen de fractie beschikken over 3 topvrouwen, waarvan een raadslid is, Barbara 
van Ravenswaaij en twee, Nathali van Oort-Hooijer en Annette van Dijk, opgeleid worden als toekomstige 
raadsleden.  
Onze nestor, Kees Lochtenberg, geeft op de achtergrond als schaduwraadslid volledige ondersteuning aan 
de fractie en ook het bestuur kan een beroep op hem doen. 
Ook de groei van de leden zet zich door, mede door actieve werving. Hoe meer leden, hoe sterker de partij 
naar buiten kan treden om invulling te geven aan de politieke wensen van onze inwoners, ondernemers en 
verenigingen. 
Trotse partijvoorzitter 
Als bestuursvoorzitter van Lokaal Veenendaal, ben ik trots op deze partij, de enthousiaste inzet en kennis 
van de Raadsleden en schaduwraadsleden, waarmee wij in de gemeenteraad zijn vertegenwoordigd. Ik heb 
er vertrouwen in dat we met deze fractie de inwoners, ondernemers en verenigingen van Veenendaal op 
politiek vlak, goed vertegenwoordigen. 

  
Maandag 11 december2023 had ik het genoegen de leden te mogen ontvangen voor de jaarlijkse 
algemene vergadering. In een sfeervolle ambiance bij SKEUTJE BIJ heb ik de fractie en de leden 
met een ludieke anekdote meegenomen naar de wereld van fantasie en leugens. Ook in onze 
gemeente wordt hier veelvuldig gebruik van gemaakt, bewust of onbewust, m.i. veelal voor eigen 
eer en glorie. Niet altijd wordt de waarheid gesproken en als de personen hier door de Raad op 
worden aangesproken dan stellen zij: dat is verkeerd geïnterpreteerd door jullie, de pers heeft het 
niet goed verwoord of de insprekers, bewoners hebben het niet goed begrepen.  
 
Van het college en ook de Raad mag worden verwacht dat zij aan Integriteit en transparantie 
doen. Onze inwoners, ondernemers en verenigingen hebben hier recht op. In mijn ogen is dit het 
enige middel om het herstel van vertrouwen in de politiek te herstellen, c.q., terug te winnen.  
Ons motto is HET VEEN OP ÉÉN!  Zullen wij als partij uit gaan dragen en op deze wijze een bijdrage 
leveren aan het terugwinnen van vertrouwen in de lokale politiek. Mede door deze slogan moet 
LokaalVeenendaal herkenbaar worden voor onze inwoners, ondernemers en verenigingen.  
 
Eli Draaisma  
Voorzitter bestuur 
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Samenstelling bestuur 2023: 
 
 Eli Draaisma – voorzitter, secretaris(vacature) Hans Otten -penningmeester, Nathali van Oort Hooijer – 
bestuurslid – Annette van Dijk – bestuurslid en secretariële ondersteuning  
Er zijn 5 bestuursvergaderingen geweest, 1 algemene ledenvergadering. Voorzitter en penningmeester 
hebben wekelijks overleg en daar waar nodig eveneens met de fractie. 
 
Al 19 jaar is onze partij aan de slag voor de Veenendaalse inwoners, ondernemers en verenigingen.    

 Elke maand wordt een Nieuwsbrief voor leden en belangstellenden samengesteld met 
achtergrondinformatie over de partij. Gelet op de ontvangen reacties wordt deze informatie op prijs 
gesteld.      

 Veel zaken worden ook vermeldt op onze website, www.lokaalveenendaal.nl. De partij wil leden meer 
betrekken bij de besluitvorming van de raad in de gemeentepolitiek. Hiertoe is een oproep gedaan.                          
Persoonlijke benadering van de fractieleden aan ondernemers en inwoners mag niet onvermeld blijven.  

 

 

 
Bestuur Lokaal Veenendaal                                                     Partijbureau Fluiterstraat Veenendaal 
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Focus op kansengelijkheid 
 
Lijsttrekker Jaap Pottjewijd: “We willen er zijn voor Veenendaal, voor de inwoners én voor de 
Veense ondernemers, zonder daarbij de rekening neer te leggen bij toekomstige generaties. Door 
te investeren in wonen, duurzame energie, sport en cultuur streven we naar een gezonde 
bevolking in een schone stad. Een groene en leefbare stad waarin iedereen zichzelf kan zijn. 
Kansengelijkheid is voor Lokaal Veenendaal erg belangrijk. Alle kinderen verdienen een goede 
startpositie, iedereen moet in onze samenleving mee kunnen doen. Samen maken we Veenendaal 
fijner én mooier, voor iedereen, dus wordt lid van LokaalVeenendaal!”.  

Actief meedenken met Veense ondernemers  

Veenendaal is een stad vol bedrijfsleven en floreert door enthousiaste ondernemers. Prettig 
wonen én werken kan prima in Veenendaal en daarom zijn wij dan ook voor een 
mobiliteitsboulevard; een boulevard waar je auto’s kan kopen, maar ook duurzame alternatieven 
zoals elektrische scooters en e-bikes.  
 ‘Actief meedenken in oplossingen’ is een kernpunt in de nieuwe bestuursstijl die de gemeente 
komende jaren wil voeren. Wij zijn het daar mee eens en denken graag mee met alle Veense 
ondernemers. In de winkelstad én daarbuiten, juist nu de wereld zo snel verandert.  
 
  

 

 

                     FRACTIE LOKAAL VEENENDAAL 
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Jaarverslag Fractie Lokaal Veenendaal 2023 
 
 
Fractie 
Jaap Pottjewijd                 fractievoorzitter 
Barbara van Ravenswaaij  raadslid 
Yasin Makineli    raadslid  
Cornelis Lochtenberg   schaduw raadslid 
Nathali Hooijer                 schaduw raadslid 
Annette van Dijk   schaduw raadslid 
 
Aantal bijeenkomsten  
- 11 fractievergaderingen 
- 11 commissievergaderingen 
- 8 raadsvergaderingen 
 

Het jaar 2023 was het 1e volledige jaar naar de verkiezingen. De fractie met 3 raadsleden en 3 
schaduwraadsleden hebben zich op diverse terreinen ingezet. Economie en de winkelstad hebben 
prominent de aandacht gekregen, dit door in te zetten dat de winkelstad ook meer een verblijfplaats zou 
moeten worden. Met onze voorstellen is het college aan de slag gegaan en heeft de winkelstad met 
mogelijkheden om evenementen te organiseren die bezoekers naar de winkelstad trekken. 

In mei heeft wederom het NK voor raadsleden plaats gevonden, een initiatief van Lokaal Veenendaal, wat 
inmiddels een traditie is geworden. Rond de kaderbrief voor 2024 heeft lokaal Veenendaal via motie die 
breed gesteund is aandacht gevraagd voor geurhinder. Veroorzaakt door bedrijven uit de 
voedingsindustrie. Het resultaat is dat de autoriteiten met meer frequentie controleren, waardoor de 
overlast tot de dag van vandaag is afgenomen. 

Ook heeft de fractie aandacht gevraagd voor goede onderwijshuisvesting met in bijzonder Veenendaal 
Oost, waar de prognose is dat de leerlinge aantallen groeiend zijn, maar waar de onderwijsruimte achter 
blijven. Dit is opgelost om in de naastliggende wijk versneld een nieuw IKC (integraal kinder centra ) te 
realiseren. 

Als laatste heeft jeugdzorg aandacht gehad. Lokaal Veenendaal heeft zich in 2023 veel zorgen gemaakt 
over de hoge kosten, terwijl er signalen zijn, dat kinderen niet effectief worden geholpen en of jeugdige 
überhaupt hulp nodig hebben, of gewoon begrip en een luisterend oor. 
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VERSLAG 
 
Een greep uit de behandelde onderwerpen, nader uitgelegd 
 
 
“Het humane Veenendaal”, volgens burgemeester Kats, die er trots op is dat hij vluchtelingen binnen haalt 
in onze gemeente. Nu heeft LokaalVeenendaal niks tegen daadwerkelijke vluchtelingen, die moeten 
geholpen worden, maar mensen die uit “veilige landen” komen om hier hun geluk te beproeven hebben 
we wel bezwaar tegen. “Het is maar een eerste opvang tot januari 2023”, stelde de burgemeester “en er is 
kwalitatieve ondersteuning vanuit het COA”. (inmiddels is de termijn al verleng tot juli 2024 en als de 
spreidingswet wordt aangenomen zal Veenendaal mogelijk een permanente opvang krijgen van meer dan 
350 vluchtelingen) De huisvesting, is summier, in het voormalige SKF-gebouw en ze kunnen niet maanden 
binnenshuis blijven en zullen ook in de Veenendaalse straten verschijnen. Wij hopen dat onze zorgen, 
m.b.t., de gelukszoekers, niet bewaarheid worden. 

 
Richting de veiligheid 

Veenendaal heeft afgelopen zomer gekeken hoe zij een nieuw Integraal Veiligheidsplan het beste 
kan invullen. Hierbij is aangegeven dit te doen met andere gemeenten uit het basisteam 
Heuvelrug en dat het college de raad wil consulteren over de gekozen speerpunten. Wanneer de 
partijen kunnen instemmen met deze focus zullen de burgemeesters afspraken maken over de 
inzet en prioriteiten per twee jaar in een uitvoeringsprogramma. ,,De samenwerking op 
basisteam-niveau is ingegeven door de toenemende complexiteit van onze maatschappij en haar 
vraagstukken. Onze uitdagingen in het realiseren van een veilige woon- en leefomgeving zijn 
veelomvattend, vaak moeilijk te doorgronden en komen binnen meerdere gemeenten 
tegelijkertijd voor’’, laat het college weten. Criminaliteit houdt zich niet aan gemeentegrenzen.’’ 
Daarom willen de colleges met de veiligheidspartners samenwerken. De afgelopen jaren zijn 
geëvalueerd en met andere professionals is gekeken naar het veiligheidsdomein. Ook lokaal 
hebben inwoners, ondernemers, scholen en maatschappelijke partners input gegeven. ,,Tijdens 
de Week van de Veiligheid zijn waardevolle gesprekken met inwoners gevoerd.’’ De 
geregistreerde criminaliteit toont een dalende trend, maar er zijn wel nieuwe vormen zoals 
bijvoorbeeld digitale criminaliteit. De politie blijft nog steeds inzetten op haar reguliere taken en 
onder andere het voorkomen van woninginbraken. Maar zal vanuit het IVP de komende jaren 
lokale focus en prioriteiten geven aan nieuwe ontwikkelingen in de resterende ruimte die zij voor 
haar werkzaamheden heeft.                                                                                                                          
De raad is nu gevraagd of zij daarbij kan instemmen met de nieuwe prioriteiten voor de komende 
jaren. Een prioriteit is bijvoorbeeld ondermijning, waarbij door malafide ondernemers zichtbaar te 
maken en het hen moeilijker te maken, criminele activiteiten kunnen worden ontplooid. Verder is 
een prioriteit het vergroten van de weerbaarheid van inwoners en ondernemers met digitale 
veiligheid. En voorkomen van maatschappelijke onrust voordat dit als voedingsbodem leidt tot 
polarisatie, radicalisering en extremisme.                                                                                                                        
Voor de criminele kant Is er aandacht gevraagd voor de drugsproblematiek. Drugskoeriers blijken 
bij scholen jongelui te ronselen. Een speciaal team is in de provincie bezig e.e.a. in beeld te 
brengen. Ouders worden opgeroepen goed op te letten of kinderen niet met onverklaarbare 
luxeartikelen of geld thuiskomen. Bij vermoedens kan contact opgenomen worden met de 
plaatselijke politie. Ook werd, door LokaalVeenendaal, aandacht gevraagd voor bedreigingen van 
ambtsdragers en hulpverleners. 
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Koester de lokale ondernemers  
Veenendaal is een ondernemersstad. Dit is te zien aan onze prachtige binnenstad en de vele 
bedrijven die we rijk zijn. Lokaal Veenendaal vindt dat we de ondernemers moeten koesteren en 
blijven denken in oplossingen. Immers, het ondernemersbloed kruipt waar het niet gaan kan en 
dat is te zien aan de vele familiebedrijven die hier soms al een eeuw zitten. Het zijn bedrijven die 
kleur en welvaart geven aan Veenendaal, maar helaas worden sommigen nu beperkt in hun 
mogelijkheden en groei. Lokaal Veenendaal houdt van duidelijke kaders, maar wel als daar met 
een ruime blik naar wordt gekeken. Nuchter kijken naar wat wél kan. Zo blijven we onze inwoners 
bedienen van voldoende werkgelegenheid en een bloeiende winkelstad vol aanbod 

 

 
Provinciale Staten van 
Gelderland  
hebben vast laten leggen 
dat er geen windturbines 
mogen worden geplaatst 
op de Veluwe, ter 
bescherming van de 
Wespendief, een zeldzame 
vogel, en in de perifere 
sector binnen 8 km, onder 
voorwaarden, slecht een of 
twee.  
Ede kan dus niet zomaar 
windturbines plaatsen op 
de grens van onze 
gemeente.  
Jaap Pottjewijd, onze 
fractievoorzitter, heeft het 
een aantal jaren terug al 
aangegeven. De 
Wespendief kan onze 
redding zijn 
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ANGST 

 

Een derde deel van de raadsleden die op sociale media actief zijn voor politieke doeleinden durft 
niet alles te plaatsen wat men wil, uit angst voor intimidatie en bedreigingen. De reden daarvoor 
is de negativiteit op sociale media, bubbelvorming en de onpersoonlijke manier van 
communiceren. Het gebruik van sociale media door raadsleden staat daarmee onder druk: een 
kwart heeft overwogen vanwege de toenemende polarisatie te stoppen met sociale media en een 
klein deel heeft dat besluit al genomen en is gestopt om nog langer actief te zijn op sociale media. 
Er moet meer gedaan worden naar het sociale media gebruik van raadsleden zeker hen van lokale 
politieke partijen. Sociale media blijft voorlopig het grootste contactpunt tussen de burger en de 
overheid. Wil je vooral het vertrouwen van jongeren winnen voor de politiek is sociale media de 
aangewezenplek om dit te verwezenlijken. LokaalVeenendaal is te vinden op facebook, X en 
Instagram evenals onze raadsleden.  

________________________________________________________________________________ 

VEENENDAAL BOUWT 

 

Impressie Plan DE MEESTERS op terrein Seats en Sofa’s 

 

Nieuwbouw Hoek Grote Beer/Rondweg west  
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IW4 en brandweer opleidingscentrum

 

Impressie Industrieterrein Groeneveldselaan 

 

Lindewijck aan de Industrielaan 
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Eenzaamheid is een groot en groeiend maatschappelijk probleem. De overheid wil eenzaamheid eerder 
signaleren en zo de negatieve trend op dit gebied doorbreken. De gemeente staat dicht bij de burger en 
draagt belangrijke verantwoordelijkheden op het gebied van zorg. Daarom vormen coalities op lokaal 
niveau de spil in de aanpak van eenzaamheid.                                                                                                    
Lokaal Veenendaal heeft binnen de Raad aandacht gevraagd voor dit probleem. Inmiddels zijn al een aantal 
activiteiten opgestart. 

 

VERDEELSLEUTEL SUBSIDIE  
Wellicht bekend is dat Lokale politieke partijen geen geld krijgen uit Den Haag. Kennispunt Lokale 
politieke partijen is hiermee aan de slag gegaan en er is een voorstel uitgekomen. 
De Wet op de Politieke Partijen gebruikt een verdeelsleutel om de beschikbare subsidie te 
verdelen over alle decentrale partijen. Alle politieke partijen ontvangen per jaar een vast bedrag 
van € 250 per raadslid, Statenlid of lid Algemeen Bestuur van het waterschap. Het voorstel van de 
minister is om het variabele budget te verdelen op basis van inwonertal.                                        
Door het vallen van het kabinet in 2023 is de regeling uitgesteld tot medio 2024, hetgeen voor 
Lokaal Veenendaal betekent dat er een jaar subsidie wordt misgelopen. 

 
College en Raad moeten zich meer inspannen om het vertrouwen 

in de lokale politiek terug te winnen 
 
Heel vervelend is het dan ook om vast te stellen dat wij in Veenendaal wel zitten met een College 
en Raad die grote problemen voor zich uit schuiven. Uren vergaderen en dan geen besluit nemen. 
Denk hierbij aan nieuw theater Lampegiet, het evenementenbeleid en het parkeren op zondag. 
Allemaal belangrijke zaken die besluiten behoeven, zeker in een stad met bijna 70.000 inwoners! 
Ieder uitstel van belangrijke zaken kost geld en zullen de zaken al maar duurder maken!  
Ook het volgen van raadsvergaderingen wordt op deze wijze ontmoedigd. Of je nu op de publieke 
tribune in het gemeentehuis zit of thuis op de bank via een streaming. Ruim twee uur over 
hetzelfde onderwerp discussiëren, herhaling na herhaling door partijen moet aanhoren, schorsing 
na schorsing en partijen elkaar over en weer verwijten maken heeft m.i. niets te maken met de 
voorgenomen nieuwe bestuurscultuur.  
Donderdag 16 november 2023, was het weer zo’n avond, vooral het collegevoorstel parkeerbeleid 
was een gebed zonder eind omdat de CU een motie van orde indiende om het agendapunt te 
laten vervallen. € 30.000 zo laten liggen is NOT DONE volgens onze fractievoorzitter Jaap 
Pottjewijd. Gelukkig waren er een aantal partijen die een nieuw voorstel inbrachten, op initiatief 
van PRO, zodat er wel gestemd kon worden over de jaarlijkse parkeer indexering. Dit voorstel 
werd met meerderheid van stemmen aangenomen.  Al met al zal ook het vertrouwen van de 
kiezer in de politiek zal hiermee niet gewonnen worden.  
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THEATER LAMPEGIET 

 
Vorig jaar is er een raadsbesluit genomen om een onderzoek te doen naar de haalbaarheid voor 
een nieuw theater, in de uitgebreidste zin van het woord. Lokaal Veenendaal wil gewoon er een 
theater komt dat voldoet aan de hedendaagse vraag en norm.  
In veel commentaren via twitter, X, wordt gewezen op de Basiliek. Met alle respect voor deze 
zienswijze, maar als je in de Basiliek, beneden zit en toevallig achter wat grote mensen zit, zie je 
niet wat er vooraan plaatsvindt. Basiliek is een pracht gebouw, maar geen theater. Volgens SGP 
kan het geld beter anders besteed worden dan aan een theater.  
We respecteren ieder z’n mening maar blijven bij ons standpunt. Een bruisende stad als 
Veenendaal met 70.000 inwoners heeft een nieuw theater nodig!  
 
  
Nieuwbouw theater Lampegiet houdt de gemoederen nog bezig!  
Iedereen heeft er wel een mening over. Raadsleden rolden over elkaar in de 
raadscommissievergaderingen en zelfs de sociale media werd ingezet om het eigen gelijk te halen. 
Uiteraard kon je verwachten dat meerdere inwoners zich hierin ook lieten horen. Zowel voor-als 
tegenstanders. Maar donderdagavond 20-04-2023 is er na een stevig debat en uitleg en 
informatie, van wethouder Lochtenberg, gekozen om de stemming uit te stellen tot 25 mei 2023.  
 
Gemeente Veenendaal krijgt het financieel moeilijk! Dit zei de SGP-wethouder Verloop in een 
raadscommissievergadering en de SGP-fractie omarmde deze zienswijze. Wat bekend is dat het 
Rijk in 2026, minder wil afdragen aan de Nederlandse Gemeenten, maar het is koffiedik kijken 
hoeveel deze verlaging zal zijn. Als het al zo is, hebben alle gemeenten hier mee te maken, volgens 
onze Kees Lochtenberg, en zullen allen in moeilijkheden komen en dit niet accepteren!  
De SGP-fractie en hun wethouder gebruiken o.a. dit argument opdat de SGP fractie zich hierachter 
kan verschuilen en niet wil in te stemmen met investeringen in Lampegiet. Zij zien een nieuw 
theater helemaal niet zitten. Voor hen mag het afgebroken worden. U mag van hen met de bus 
naar omliggende plaatsen met een theater en het Cinemec in Ede.  
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Het belangrijkste onderwerp van de maand, was op 25 mei 2023. NIEUW theater De Lampegiet. 
Na een heftige raadsvergadering, in april, waar discussies en emoties hoog opliepen bij partijen, 
over het raadsvoorstel, werd op voorstel van burgemeester GertJan Kats, de tweede termijn en de 
stemming uitgesteld tot deze datum. SGP stemde tegen en van hen mag het theater tegen de 
vlakte en wil beslist geen nieuwe bouwen, ook CDA en CU stemden betreurenswaardig tegen. 
Onze Barbara stelde, bij afwijzing verliest Veenendaal zijn glans als 3e stad van Utrecht! Gelukkig, 
de meerderheid van de raad stemde VOOR het raadsvoorstel, het college kan nu het 
raadsvoorstel verder uitwerken. Wel wordt in het najaar met de raad nog een financiële afweging 
gemaakt. Het theater is er nog niet, maar deze gemaakte stap is voor cultureel Veenendaal een 
opsteker. In de zienswijze van de SGP  maak je op deze wijze van Veenendaal een slaapdorp! Het 
woord STAD hoort volgens hen niet bij Veenendaal! Hoe kortzichtig kun je zijn als fractie! Het lijkt 
erop als ze het moeilijk krijgen dat ze allerlei uitwegen zoeken, voor een eigen gelijk. Het zou hen 
sieren als ze voor een oplossing kiezen waar alle inwoners blij van worden! Niet alleen hun 
achterban! Hiermee kan het herstel van vertrouwen in de politiek herwonnen worden.  
Cultuur is geen onkostenpost, maar een investering in leefgemeenschap.  
 
Jaap Pottjewijd van Lokaal Veenendaal werd bijna filosofisch toen hij zei dat ziel en lichaam 
onlosmakelijk met elkaar waren verbonden, dat een ziel een thuis nodig heeft en dat thuis in dit 
geval een groot theater is, waarin amateurkunstenaars kunnen worden geïnspireerd door 
professionals. Wij hebben een theater nodig, geen veredeld buurthuis. Volgens RTV Utrecht kwam 
het meest vlammende betoog van Lokaal Veenendaal, onze Barbara van Ravenswaaij, zij hield 
een pleidooi voor een volledig theater in Veenendaal. Dit nieuwe theater gaat misschien wel 100 
jaar mee en daar hebben wij dan aan bijgedragen. Het moet van een puist weer een parel gaan 
worden. Afwachten maar wat de stemming  gaat uitwijzen. Onze fractie blijft strijden voor de 
parel! 
Op voorstel van het College wordt de stemming uitgesteld tot nader order. Fracties gaan hiermee 
akkoord. 
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HENGELO EN VEENENDAAL WINNEN DE PRIJS  
VOOR HET MEEST INSPIRERENDE BINNENSTADSPROJECT 
 
 Maar liefst 18 verschillende binnensteden namen de afgelopen maanden deel aan de verkiezing 
Meest Inspirerende Binnenstad project van Platform Binnenstad management. De projecten van 
Hengelo en Veenendaal zijn verkozen tot de winnaars. Gemeente Veenendaal werd de winnaar 
binnen het thema ‘leefbaar en sociaal’.  
 

 

 
  
Vaststellen Bereikbaarheidsagenda 
2023-2026. Hierin kwam aan de orde een amendement van de VVD, gesteund door diverse 
andere partijen, het doortrekken van de A30 naar de A15. Als het plan doorgaat dat er in de Vallei 
40.000 woningen moeten worden gebouwd dan is infrastructuur broodnodig. Ook 
LokaalVeenendaal pleit al jaren voor de doortrekking van de A30 naar de A15. Dit ontlast 
Veenendaal en Rhenen en zou zelfs verbreding Rijnbrug Rhenen overbodig maken. De wethouder 
Stroobosscher was fel tegen het amendement maar bij de stemming was er een meerderheid 
voor!  
 
De overheid moet eerder, vaker en beter luisteren naar de burgers, dat stelt de Nationale 
ombudsman, Reinier van Zutphen. Hij benadrukt dat veel burgers hun stem willen laten horen ook 
buitende verkiezingen om. In de praktijk participeert alleen een kleine groep. Burgers voelen zich 
niet gehoord of krijgen het gevoel niet serieus te worden genomen  
 
Ook participatie door burgers blijft een hekel punt in onze gemeente. Tijdens het raadsvoorstel 
over de wijk DE POL blijkt dat er door het college te weinig participatie is geweest met de 
bewoners. Participatie is niet het luisteren, door de burgers, naar de al genomen beleidsplannen, 
maar mede inspraak en invloed te hebben op. De raad heeft het college hierop aangesproken. 
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3 DAAGS WIELER FESTIJN IN MEI IN VEENENDAAL 
 
 

Ik vertrek! 
De een na de andere politicus verlaat de politiek in Den Haag. Allerlei redenen worden 
aangevoerd, niet tevreden zijn met de eigen inzet en niet gehoord worden zijn belangrijke 
ingrediënten voor vertrek. Over bedreigingen heb ik het dan nog niet eens. Want hoe goed je het 
werk ook doet er zijn altijd mensen die je verdoemenis toe wensen. 
Uiteraard speelt privé een grote rol. Want hoewel het gemiddelde publiek vraagtekens zet over de 
werkdruk van politici, kan ik wel zeggen dat het werk zeer intensief is en dan praat ik niet alleen 
over Kamerleden maar ook over onze gemeenteraadsleden. Veelal hebben deze nog een normale 
baan naast hun raadslidmaatschap. Het hoeft dan ook geen betoog wanneer je het politieke werk 
goed wilt doen er concessies aan privé gedaan moeten worden. 
In mijn tijd als adviseur arbeidsverhoudingen was de schakel altijd, breng werk en privé in balans. 
Wellicht zorgt deze onbalans mede voor het vertrek van politici uit de landelijke politiek. Het 
betekent wel dat er heel veel kennis verloren gaat. Dit raakt ook onze gemeentepolitiek. De 
gemeenteraadsleden van de landelijke partijen ontvangen vaak steun van vanuit hun 
hoofdkantoor.  
Na 22 november zal de Nederlandse politieke wereld er vermoedelijk heel anders uitzien, hoewel 
dat op dit moment nog koffiedik kijken is.   
Dit in tegenstelling tot onze partij LOKAAL VEENENDAAL. Wij zijn niet (direct) afhankelijk van 

landelijke politieke partijen en varen onze eigen koers waarbij HET VEEN OP ÉÉN ons belangrijkste 

uitgangspunt is. Uiteraard steunen we voorstellen van overige partijen, voor zover dit in ons 

standpuntenbeleid past en dragen zelf onderwerpen aan die ten goede komen aan onze 

inwoners, ondernemers en verenigingen.   

Zodra de verkiezingsprogramma’s bekend zijn van de landelijke partijen zal dit van invloed kunnen 

zijn op de lokale besluitvorming. Dit betekent dat veel lokale onderwerpen wellicht geen 

doorgang vinden of op een andere wijze tot stand wordt gebracht.  Allemaal zaken die ons als 

inwoners, ondernemers en verenigingen direct raken.  Ik weet dat onze fractieleden zich optimaal 

zullen inspannen voor ons aller welzijn, daar mag u ons op aanspreken! 
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Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van 
Veenendaal  
Benoeming schaduw-raadsleden Ten opzichte van de vorige verordening zijn op hoofdlijnen twee 
punten toegevoegd voor wat betreft de benoeming van schaduw-raadsleden. In de eerste plaats 
is een regeling opgenomen dat ook personen die niet op een recente kandidatenlijst vermeld 
worden, kunnen worden benoemd tot schaduwraadslid. Zij maakt het mogelijk dat een talentvol 
persoon die niet op de kandidatenlijst staat, niet de kandidatenlijst van de volgende 
raadsverkiezingen hoeft af te wachten, maar eerder voor benoeming in aanmerking kan komen.  
Het afdelingsbestuur en de fractievoorzitter moeten daartoe dan de voordracht doen. Een 
kandidatenlijst wordt normaal gesproken onder verantwoordelijkheid van een afdelingsbestuur 
opgesteld. Door het afdelingsbestuur een rol te geven bij het voordragen van een persoon die niet 
op de kandidatenlijst staat, wordt die verantwoordelijkheid recht gedaan.  
 
                         Veenendaal de winkelstad van midden Nederland. 
  
Zoals u wellicht weet, heeft de gemeenteraad onlangs geen besluit genomen over het nieuwe 
evenementenbeleid in Veenendaal. Het is belangrijk dat er een goede balans is tussen 
levendigheid en leefbaarheid in onze gemeente. Het nieuwe beleid moet dan ook een visie en 
ambitie van Veenendaal uitstralen. Het college vraagt de raad om meer ruimte voor evenementen 
in Veenendaal, ook op zondag, waarbij de Markt, als evenementenplaats, een belangrijke rol 
speelt.  
  
Grote dwarsligger is de SGP, mede ondersteund door de ChristenUnie. Door de Markt te 
gebruiken als evenemententerrein op zondag, verstoord dat de rust bij de diensten in de oude 
kerk. Geluidsoverlast; voor de bewoners rondom de markt, er werd alles uit de kast gehaald. Ze 
haalden zelfs voorbeelden aan vanuit Amsterdam. Amsterdam en Veenendaal met elkaar te 
vergelijken is in onze ogen een farce!  
Onze fractievoorzitter; Jaap Pottjewijd, wel de ‘Omtzigt’ van de gemeenteraad genoemd. Iets wat 
te zien is als een groot compliment, want net als Omtzigt legt hij graag de vinger op de zere plek. 
Hij gaf de beide partijen goede repliek, zelfs zodanig dat de fractievoorzitter van de SGP, Dick 
Both, er kriegelig van werd.  Willem van Braak van de ChristenUnie maakte er een muziekstuk van, 
maar was in dit stuk de verkeerde dirigent. Antwoord aan beide heren: We moeten een keer af 
van Veenendaal het Bible belt dorp, Veenendaal is met bijna 70.000 inwoners een stad, die moet 
bruisen met evenementen, ook op zondag! 
Al met al na drie uur vergaderen geen besluit. Het college stelde voor de vergadering te schorsen 
en op een nader tijdstip het onderwerp weer te agenderen. We beginnen in Veenendaal op Den 
Haag te lijken, waar ze ook vaak onderwerpen vooruitschuiven. 
  
Lokaal Veenendaal zit niet stil, sterker nog, als oppositiepartij doen we wat onze stemmers van 
ons verwachten; opkomen voor de inwoners, verenigingen en bedrijven en Veenendaal de 
verandering gunnen wat het wél nodig heeft.  Wij gaan voor cultuur en evenementen in onze 
mooie stad. We willen een aantrekkelijke bruisende stad zijn die ook veel publiek uit de omgeving 
aantrekt.         
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VOORUIT KIJKEN 2024 

 “Een schone, veilige omgeving met veel groen. Dat is wat wij wensen voor Veenendaal. Dat betekent 

dat wij niet alleen willen investeren in mooie parken en veilige wegen, maar ook hard willen optreden 

tegen handel in drugs. Drugs zet de toekomst van onze   jeugd op het spel. Dat moet met harde hand 

worden bestreden, want zachte heelmeesters maken stinkende wonden.” 

Zorg dichtbij huis, liefdevol en effectief, waarbij de zorgvraag van onze inwoners leidend is. Immers, iedere 

inwoner verdient de zorg die hij of zij nodig heeft.  Onze ondernemers zijn de aanjagers van onze lokale 

economie. Zij verdienen daarom onze steun en een overheid die proactief meedenkt met de ondernemers.        

Lokaal Veenendaal strijdt voor gelijke kansen van kinderen. Dit is bittere noodzaak, want veel kinderen 

worden al op achterstand gezet door armoede. Hierdoor wordt armoede erfelijk en die cirkel moeten we 

snel doorbreken. Kinderarmoede moeten we met veel inzet en middelen bestrijden. 

Veenendaal is een van de mooiste gemeenten van Nederland, gelegen inde Gelderse Vallei tussen de 

Utrechtse Heuvelrug en de Veluwe. Welke kant je ook uitfietst of wandelt, mooie veelzijdige natuur 

gegarandeerd. Dat is uniek en schept kansen voor het   toerisme. Het toerisme krijgt wat ons betreft nog te 

weinig aandacht terwijl daar hele grote kansen liggen voor onze winkelstad. Werk aan de winkel dus!  

Maar alles begint met een dak boven je hoofd. Ook in Veenendaal is de woningnood hoog. Er moet de 

komende jaren meer gebouwd worden, zodat ook onze jongeren in ons Veen kunnen blijven wonen. We 

hebben jongeren hard nodig om mee te bouwen aan een nog mooier Veenendaal waar iedereen zich thuis 

en verbonden voelt. We zijn allemaal verschillend, maar wat ons bindt is Veenendaal. Het is belangrijk dat 

iedereen zich verbonden voelt en daarom willen wij dat er een einde komt aan alle vormen van 

discriminatie, iedereen, ongeacht ras, geloof of gender, moet zichzelf kunnen zijn, Zeker in Veenendaal! 

In Veenendaal worden grote plannen ontwikkeld om binnenstedelijk te bouwen. Er is gekozen 

voor de term ‘Spoorzone”. Als Veenendaal aanklopt bij de minister voor supports financiële 

ondersteuning voor het plan “het Ambacht” dan horen zij dat dit te klein is. Dus wordt het groots 

aangepakt. Langs het spoor Utrecht-Rhenen (lees tussen Veenendaal en Achterberg) worden in de 

komende decennia 3500 woningen gebouwd. Deze sterke stedelijke verdichting vraagt om 

oplossingen. Het dwingt ons om keuzes te maken. Wonen, werken, voorzieningen, mobiliteit, 

energie, groen en water vragen om ruimte. Want in een nieuwe woonwijk willen mensen prettig, 

gezond, duurzaam en veilig leven.     

Jaap Pottjewijd fractievoorzitter Lokaal Veenendaal 
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Samenstelling en verantwoording  
Hans Otten, penningmeester 
Controle: Peter Verweij 
 
 
 

Verlies en Winstrekening 

 

Bruto Opbrengst 
Maandelijkse bijdrage Raadsleden             2280.00 
Maandelijkse bijdrage Schaduw Raadsleden               80.00 
Contributie Leden           345.00 

          _____________ 

Bruto Opbrengst         2705.00 
 

Kosten 
Bank           251.02 
Web Hosting          123.42 
Telefoon             53.50 
Diversen           388.45 
          ________________ 

Totaal Kosten          816.39 
          _______ 

Netto Winst               1888.61 
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Toelichting 
De contributieverzoeken zijn naar de leden verzonden en geïnd.  
Daarnaast zijn ook afdrachten ontvangen van zittende raadsleden.          
De maandelijkse bijdrage per raadslid bedraagt 60 Euro.  
De afdracht van de schaduwraadsleden bedraagt 3% van de 
commissievergoeding.  
Het rekeningnummer van de Rabobank is: NL51 RABO 0153 8694 61  
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Samenstelling jaarverslag – bestuur Lokaal Veenendaal 
 
Heeft u op/of aanmerkingen, we horen ze graag! 
Stuur uw bericht aan: 
secretariaat@lokaalveenendaal.nl 
 
Wilt u ons steunen, word lid! 
Het eerste halfjaar is gratis daarna betaald u 12 of 24 
euro per jaar.  
Meldt u aan op onze website: www. lokaalveenendaal.nl 
of via bovenstaand e-mail adres. 
 
Wij zijn ANBI erkend, lidmaatschap en donaties zijn 
(veelal) aftrekbaar voor de inkomstenbelasting. 
 
 
 

mailto:secretariaat@lokaalveenendaal.nl

